

# Referat af lokalrådsmøde

## Torsdag den. 8. marts 2018 på Ny Gammelsø.

Lukket møde

Tilstede: Jørn Svenstrup, Per Skov, Anne Grete Olsen, Mogens Kjær-Nielsen og Marianne Boje, Per F. Jensen

Afbud: Lars Skov Andersen, Nicolaj Sørensen

### 1 Dagsorden

1. Dialogmøde
2. Sheltere
3. Naturråd
4. Årsmøde

### 2 Dialogmødet

Jørn Svenstrup tager punktet Nærdemokrati på det kommende dialogmøde. Der er lavet en opstilling med 9 punkter, der kan komme til diskussion på mødet.

IT- Lars har dette punkt, vi afventer hans udspil. Der kommer et oplæg, der ligeledes sendes til os alle, så vi ved, hvad vi skal diskutere med politikerne.

Hårbølle Havn: Mogens og Marianne sender oplæg til det øvrige lokalråd.

Fanefjordskolen/Legeplads: Mogens og Marianne sender oplæg til det øvrige lokalråd.

Landsbyedel: Jørn Svenstrup giver stikord til det øvrige lokalråd.

Et smukt Vestmøn/ forskønnelse/ oprydning / miljø. Per Skov giver stikord til det øvrige lokalråd.

### 3. Sheltere

Marianne kontakter Lene Buur angående shelterne. Lokalrådet vil stadig have en repræsentant i shelterudvalget. Dels fordi, Lokalrådets hjemmeside rummer shelterbestilling m.m., og dels fordi økonomien stadig ligger under lokalrådet.

### 4. Naturrådet

Per Skov er valgt til suppleant til dette råd.

## 5. Årsmødet

15.maj 2018 på Ny Gammelsø kl.19.00

## 6. Næste møde

Tirsdag den 10.april.2018

## Referent:

Marianne

.